
Raadsvergadering 11 december 2018          VVD Boxtel 
      
 
 
 
 
 
Agendapunt 10: Gemeentelijke heffingen 
 
In de inleiding staat, dat de meerjarenbegroting met de voorgestelde aanpassingen 
sluitend is. Kunt u deze stelling ook nog handhaven na de 11e wijziging op de begroting 
van 2018 (die in deze vergadering voorgesteld wordt) en die ongetwijfeld zijn 
consequenties zal hebben voor de begroting 2019? 
 
OZB 
Hierbij hebben wij de volgende vragen: 
 

• Per 2022 dient herwaardering onroerend goed uitgevoerd te worden op basis van 
oppervlakte (nu is de inhoud nog de bepalende factor) Betreft dit dan de 
oppervlakte van de bebouwing of van het totale perceel? 

• Wat is de regel t.a.v. Musea in Boxtel. Is hier sprake van een eensluidend beleid of 
wordt er onderscheid gemaakt tussen de diverse musea? Bestaat er een 
mogelijkheid om musea in Boxtel vrij te stellen van OZB-heffing? 

• Heeft de wethouder al onderzocht of Boxtel bereid is om 
duurzaamheidsmaatregelen aan woningen en bedrijfspanden buiten de 
heffingsmaatstaf te houden? Het zou mooi zijn als dat in het voorliggende voorstel 
nog verwerkt zou kunnen worden. 

 


